
Žádost 22.11.2022 emailem 

 

1. Jak velké množství (%) základních škol používá velikostně jen takový školní nábytek, 
který je v plném souladu s vyhláškou MZ ČR č. 410/2005 Sb. v platném znění?  

2. Jaká zásadní nápravná opatření přijal váš úřad k řešení dlouhodobého stavu ve školách, 
kdy nejsou dodržovány některé části vyhlášky č. 410/2005 Sb. v platném znění, 
především ty o nutnosti používání pouze takových velikostních stupňů školního 
nábytku, které plně odpovídají tělesnému vzrůstu každého žáka? Tento stav již trvá 15 
let. 

3. Jaká jsou aktuální doporučení vašeho úřadu základním školám pro vybavování učeben 
školním nábytkem, kde se průběžně střídají žáci několika ročníků? A to z pohledu 
požadovaného souladu velikostního stupně školního nábytku a tělesného vzrůstu 
každého žáka. 

 

 

Odpověď 25.11.2022  emailem 

Bod 1 a 2: 

Požadované informace se nevztahují k působnosti Města Havlíčkův Brod jako povinného 
subjektu. Město Havlíčkův Brod není orgánem, který provádí kontrolu dodržování 
ustanovení výše uvedené vyhlášky a ukládá nápravná opatření v této oblasti, 
požadované informace proto nejsou v jeho působnosti a nemůže Vaší žádosti v bodě 1 a 2 
vyhovět. Z tohoto důvodu Město Havlíčkův Brod žádost o poskytnutí informace v této 
části odkládá podle § 14 odst. 5 písm. c) InfZ. 

Bod 3: 

Ze strany Města Havlíčkův Brod jako zřizovatele škol nebylo v této oblasti přijato žádné 
doporučení, ředitelé škol jsou povinni dodržovat obecně závazné právní předpisy 
upravující tuto problematiku. 

 

 

 


